
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2009. július 14-én 13:05 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült:  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  2009.  július  14-én  13:05  órai  kezdettel  a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal dísztermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Fehér István bizottsági tagok.

Megjelentek:  Juhász Sándor polgármester,  Vad Mária alpolgármester, Sahin-Tóth Jenőné, Sasvári 
Istvánné

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele (3fő) jelen van. Tóth Attila 
bizottsági tag igazoltan van távol. Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv 
vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  jegyzőkönyvvezető  és  jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. A Fekete István Általános Iskola és a Csicsergő Óvoda vezetője által készített intézkedési 
terv véleményezése

2. Augusztus 20-i rendezvény előkészítése
3. A Fekete István Általános Iskola 2009/2010. tanév órakeretének meghatározására javaslat

Meghívott: Sasvári Istvánné intézményvezető
4. Pályázati kiírás megtárgyalása

Előadó: Sasvári Istvánné
5. Egyebek

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra  tett  javaslatot  3  igen 
szavazattal  elfogadja.

1.  napirendi  pont:    A Fekete  István  Általános  Iskola  és  a  Csicsergő  Óvoda  vezetője  által   
készített intézkedési terv véleményezése     
Borbás Elvira: Röviden ismerteti az előterjesztést. Módosítási javaslata: a Csicsergő Óvoda és a 
Fekete  István  Általános  Iskola  SzMSz  módosítási  határidejét  szeptember  4-re,  a  Fekete  István 
Általános  Iskola  2009/2010  tantárgyfelosztás  elkészítési  határidejét  augusztus  31-re  javasolja 
módosítani az intézkedési tervben. 
Sasvári Istvánné: Elmondja, azért kérte a módosítást, mert a pályáztatás folyamatban van és július 
31-ig ezt nem lehet elkészíteni.
Vad  Mária: Kérdése,  hogy  az  intézkedési  tervben  szereplő,  június  30-i  határidővel  szereplő 
feladatok teljesültek-e.
Borbás Elvira: Válasza igen.

Az Oktatási,  Kulturális és Sport Bizottság a  Fekete István Általános Iskola és a Csicsergő 
Óvoda intézkedési tervére vonatkozó javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja:



Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

13/2009 (VII.14.) OKSB.
határozata

A Fekete István Általános Iskola és a Csicsergő Óvoda intézkedési tervének elfogadásáról

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság az intézményvezetők által elkészített intézkedési tervet 
elfogadásra  ajánlja  a  Képviselő-testületnek  azzal,  hogy  a  Fekete  István  Általános  Iskola  és  a 
Csicsergő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzata kiegészítésének és módosításának határideje 
2009.  szeptember  4-e,  illetve  a  Fekete  István  Általános  Iskola  2009/2010  tanév 
tantárgyfelosztásának határideje 2009. augusztus 31.

Határideje: azonnal és folyamatos
Felelős: bizottság elnöke, jegyző

2. napirendi pont:   Augusztus 20-i rendezvény előkészítése     
Borbás Elvira: Elmondja, hogy augusztus 20-án szobor- és parkavatásra kerül sor Monorierdőn. A 
műsor  15  órakor  kezdődik,  lesz  kulturális  program  és  utána  a  meghívott  vendégek  részére 
állófogadás.  Fontos,  hogy ne ütközzön a  monori  rendezvényekkel.  A plakátok elkészítését  Bíró 
László  vállalta.  Kéri  a  hivatalt,  hogy a  Gyöngyvirág-Szabadság-Akácfa-Tölgyfa  utcákat  a  park 
körül  lezárni  szíveskedjenek,  14  órától  18  óráig.  Továbbá  kéri  a  hivatalt,  hogy ha  a  plakátok 
elkészülnek,  a kihelyezésről gondoskodjon,  valamint,  hogy a meghívókat a civil  szervezeteknek 
küldjék el. 
Vad Mária: Úgy tudja, ha köztérre szobor kerül elhelyezésre, azt engedélyeztetni kell a Műemlék 
Felügyelettel, zsűriztetni kell, csak zsűriztetett szobor kerülhet ki. 
Borbás  Elvira: Felkéri  Vad  Máriát,  ennek  nézzen  utána  úgy,  hogy  ez  szükség  esetén  20-ig 
elkészüljön. 
Vad Mária: Kérdése, hogy milyen állapotban van a szobor.
Borbás Elvira: Válasza, hogy ki van öntve, már majdnem készen van, már csak a követ kell elhozni, 
amin lesz.

3.  napirendi  pont:    A  Fekete  István  Általános  Iskola  2009/2010.  tanév  órakeretének   
meghatározására javaslat
Borbás Elvira: Köszönti a jelen lévő intézményvezetőt. Ismerteti az előterjesztést. 
Sasvári  Istvánné: Elmondja,  hogy beszélt  a  szakértővel,  aki  elmondta  neki,  hogy  a  minimális 
óraszámok vannak meghatározva a  véleményében, mely a kötelező,  szabadon választható és az 
egyéni foglalkoztatásokra előírtakból áll össze. A megszűnt csoport óraszámával van csökkentve a 
korábbi évhez képest. Előzetes felmérése szerint ez elegendő lesz a feladat ellátásához.
Dzsupin Imréné: Kérdése, hogy ebben benne van-e a fejlesztő pedagógus óraszáma is.
Sasvári Istvánné: Igen, az állás meg is van hirdetve.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Fekete István Általános Iskola 2009/2010. tanév 
heti órakeretének megállapítására vonatkozó javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

14/2009. (VII.14.) OKSB.
határozata

A Fekete István Általános Iskola 2009/2010. tanév heti órakeretének megállapításáról 



Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a  Képviselő-testületnek, hogy a Fekete István 
Általános Iskola 2009/2010. tanév órakeretét heti 555 órában állapítsa meg.

Ezzel összefüggésben az osztályok, csoportok számát az alábbiak szerint javasolja meghatározni: 
alsó tagozat: 4 évfolyam, 8 csoport
felső tagozat: 4 évfolyam, 8 csoport 
napközi, tanulószoba: 5 csoport. 

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

4. napirendi pont:     Pályázati kiírás megtárgyalása     
Borbás Elvira: Felkéri Sasvári Istvánnét a pályázat ismertetésére.
Sasvári Istvánné: TÁMOP pályázatot írtak ki a kompetencia alapú oktatás bevezetésére. Ez nagy 
volumenű  pályázat,  a  dokumentáció  elkészítésével  szakembert  kell  megbízni,  melynek  díja  a 
pályázatból leíródhat, a költségét az intézmény megpróbálja kigazdálkodni. Kéri, hogy járuljanak 
hozzá, hogy az iskola indulhasson ezen a pályázaton.
Borbás Elvira: Kérdése, hogy mennyibe kerül.
Sasvári Istvánné: Nem tudja, mert egy másik pályázat megírására kapott árajánlatot, de ott kisebb az 
esély, mert a keretösszeg 67 M Ft, ezen a pályázaton pedig több, mint 1 Mrd Ft. A pályázatírás 400 
E Ft körül van, a nyerhető összeg 5-20 M Ft között van. A nyertes pályázatból ez leírható.
Borbás Elvira: Kérdése, hogy az iskola ki tudja-e gazdálkodni.
Sasvári Istvánné: Megpróbálja. 

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a   vonatkozó  javaslatot  3  igen  szavazattal 
elfogadja:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

15/2009. (VII.14.) OKSB.
határozata

a Fekete István Általános Iskola TÁMOP 3.1.4 pályázaton való részvételének támogatásáról

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a kompetencia 
alapú oktatás TÁMOP 3.1.4 pályázaton a Fekete István Általános Iskola részvételét támogassa.

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, polgármester

5. napirendi pont:  Egyebek
a/
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Ladánybene 27 megkereste a Polgármester Urat, hogy 5 napos 
rendezvényt,  egy  reggae  fesztivált  szeretnének  tartani  Monorierdőn.  Véleménye  szerint  ezt 
támogatni  kell.  Az önkormányzatnak van egy határozata,  hogy a kempinget  mennyiért  adják ki 
ilyen esetben. Szóba került, hogy a bérleti díj fejében felújítási munkát végeznének el, de ezt majd a 
Képviselő-testület eldönti. 
Vad Mária: Részéről nincs akadálya.
Fehér István: Örül neki és támogatja.
Dzsupin Imréné: A hangtechnikánál oda kell figyelni, mert sokan panaszkodtak a nagy hangra. 
Borbás Elvira: Elmondja,  hogy a Polgármester  Úr már akkor elmondta a  képviselőnek,  hogy a 
színpadot  a  Száraz-hegy  felé  kell  fordítani,  amit  el  is  fogadtak.  De  nem  is  hangzavarra  kell 



számítani ebben az esetben.
Vad Mária: Elmondja, hogy felé is több jelzés érkezett, pozitív és negatív is. Hajnali fél háromkor 
felhívtak,  hogy nem tudnak aludni.  De volt  olyan is,  aki  azt  mondta,  hogy a  teraszáról ingyen 
hallgatta a zenét. 
Dzsupin Imréné: Elmondja, hogy ez rendben is van, de egy hónapon belül két ilyen rendezvény is 
volt. 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 2009. július 27. - augusztus 02. között tervezett 
fesztiválra vonatkozó javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

16/2009. (VII.14.) OKSB.
határozata

a Monorierdőn 2009. július 27. - augusztus 02. között tervezett fesztiválról

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a  Képviselő-testületnek, hogy a 2009. július 27. 
- augusztus 02. között tervezett fesztivál megrendezéséhez járuljon hozzá.

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, polgármester
b/
Borbás Elvira: Kérdése Sahin-Tóth Jenőnéhez, hogy hogyan szól a szerződés az újsággal.
Sahin-Tóth Jenőné:  Elmondja, hogy havonta egy oldal, önkormányzati híreknek.
Borbás Elvira: Kérdése, hogy ha az újság kéthavonta jelenik meg, akkor ez kéthavonta két oldal-e. 
Vad  Mária: Véleménye,  hogy módosítani  kellene  a  szerződést,  megjelenésre.  Akkor  még  nem 
tudták, hogy kéthavonta fog megjelenni.
Borbás  Elvira: Elmondja,  hogy szerinte  kevés  a  két  oldal,  ő  beletenné  akár  a  határozatokat  is. 
Kérdése,  hogy kell-e  szerződést  módosítani,  ezért  felveszi  a  kapcsolatot  a  szerkesztőséggel,  ha 
rugalmasan kezelik, akkor nem kell. 
c/
Dzsupin  Imréné: Véleménye  szerint  a  parkba  kukákat  kellene  kihelyezni,  mert  a  szemetet 
szétdobálják. 
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy a tervben benne van.
Fehér István: Véleménye szerint korlátra van szükség, mert motorral bemennek a parkba. 
Dzsupin Imréné: Egyetért, ő többször is volt már ott, hogy rászóljon a gyerekekre.
Vad Mária: Véleménye szerint az elkészült híd nagyon gagyi, a 4-es főút mellett különbet lehet 
venni,  az  nem oda  való.  A tervben  úgy  volt,  hogy áteresz  áthidalóval,  térkővel  kirakva,  nem 
faszerkezet, ami már most rozoga, rönkfából kellett volna csinálni. Jelezni fogja képviselő-testületi 
ülésen is. Tudomása szerint ezekért a hidakért leszámláztak 700-800 E Ft körüli összeget. 

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 13 óra 45 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
                jkv. vezető 


	Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 
	Felelős: Bizottsági elnök, polgármester
	Felelős: Bizottsági elnök, polgármester

